

Nays—Messrs. Archibald, Ault, Beaubien, Bellerose, Bodwell, Bowell, Bowman, Bown, Brown, Burpee, Burton, Caldwell, Cameron (Huron), Campbell, Carling, Caron, Cartier (Sir George-É.), Chauveau, Connell, Costigan, Coupal, Dobbie, Drew, Dufresne, Dunkin, Fortin, Gaucher, Gaudet, Geoffrion, Gendron, Gibbs, Heath, Hincks (Sir F.), Howe, Hutchison, Jones (Leeds and Grenville), Keeler, Langevin, Lawson, Macdonald (Sir John A.), McDonald (Middlesex West), Mackenzie, Masson (Soulanges), Masson (Terrebonne), McCallum, McConkey, McDougall (Lanark), McDougall (Trois-Rivières), McKeagney, McMillan, Merritt, Mills, Morison (Victoria North), Morris, Munroe, O'Connor, Pinsonneault, Read, Redford, Renaud, Robitaille, Ross (Dundas), Ross (Prince Edward), Ryan (King's, N.B.), Ryan (Montreal West), Scatterd, Scriver, Shanly, Snider, Stephenson, Thompson (Haldimand), Tilley, Tupper, Wallace, Walsh, Wells, White, Willson, Wright (York, Ontario, W.R.), and Young.—80.

The remaining resolutions were carried without discussion.

Hon. Sir Francis Hincks introduced his Bill founded on the resolutions, which were read a first time.

BILLS OF EXCHANGE ACT

A Bill intituled: "An Act respecting Bills of Exchange and Promissory Notes", was read a third time and passed.

PROVINCE OF MANITOBA

Hon. Sir John A. Macdonald moved the second reading of the Bill intituled: "An Act to amend and continue the Act 32 and 33 Victoria, chapter 3; and to establish and provide for the Government of the Province of Manitoba."

Mr. Mackenzie said it was evident that if the hon. Minister of Justice proceeded with the second reading of the Bill there would be a debate on it. He had not read the Bill yet himself, and he ventured to say that not half a dozen members in the House had read it. They were, therefore, unprepared to discuss it that night. He confessed frankly that he was not ready to enter into a debate on the subject till he had read the Bill.

Hon. Sir John A. Macdonald said he was about to preface his remarks by saying that as the Bill had not been more than an hour in the hands of the members he did not wish to press a discussion. He merely desired to bring it up for the purpose of stating very shortly in what respects the measure now in the hands of the

Ont voté contre—MM. Archibald, Ault, Beaubien, Bellerose, Bodwell, Bowell, Bowman, Bown, Brown, Burpee, Burton, Caldwell, Cameron (Huron), Campbell, Carling, Caron, Cartier (sir G.-É.), Chauveau, Connell, Costigan, Coupal, Dobbie, Drew, Dufresne, Dunkin, Fortin, Gaucher, Gaudet, Geoffrion, Gendron, Gibbs, Heath, Hincks (sir F.), Howe, Hutchison, Jones (Leeds et Grenville), Keeler, Langevin, Lawson, Macdonald (sir John A.), McDonald (Middlesex), Mackenzie, Masson (Soulanges), Masson (Terrebonne), McCallum, McConkey, McDougall (Lanark), McDougall (Trois-Rivières), McKeagney, McMillan, Merritt, Mills, Morison (Victoria-Nord), Morris, Munroe, O'Connor, Pinsonneault, Read, Redford, Renaud, Robitaille, Ross (Dundas), Ross (Prince Edward), Ryan (King's, N.-B.), Ryan (Montréal-Ouest), Scatterd, Scriver, Shanly, Snider, Stephenson, Thompson (Haldimand), Tilley, Tupper, Wallace, Walsh, Wells, White, Willson, Wright (York, Ontario, D.O.), et Young.—80.

Les autres résolutions sont adoptées sans discussion.

L'honorable sir Francis Hincks dépose le projet de loi se fondant sur les résolutions présentées en première lecture.

LOI SUR LES LETTRES DE CHANGE

Un Bill intitulé: «Acte pour amender l'Acte imposant des droits sur les billets promissoires et les lettres de change», est présenté en troisième lecture et est adopté.

PROVINCE DU MANITOBA

L'honorable sir John A. Macdonald propose la deuxième lecture du projet de loi intitulé: «Acte pour amender l'Acte trente-deux et trente-trois Victoria, chapitre trois, et pour établir et constituer le Gouvernement de la province de Manitoba».

M. Mackenzie déclare qu'il est évident que si l'honorable ministre de la Justice procède à la deuxième lecture, il y aura un débat. Lui-même n'a pas encore lu le projet de loi et il se permet d'affirmer que même pas une demi-douzaine des députés ne l'a fait. Ils ne sont donc pas prêts à en discuter, ce soir. Et il admet franchement ne pas être en mesure de débattre cette question tant qu'il n'aura pas lu le projet de loi.

L'honorable sir John A. Macdonald précise qu'il s'apprêtait à faire observer que les députés ayant eu à peine une heure pour prendre connaissance du projet de loi, il ne voulait pas précipiter la discussion. Il tient simplement à soulever ce point pour montrer rapidement de quelle façon cette mesure, maintenant entre les